
Protokół nr . g/,'Ml

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Nakle
nad Notecią odbytego w dniu 24.01.2022 r. w Nakle nad Notecią pod przewodnictwem Dariusza
Domka.

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.15

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu:
1. Dariusz Domek

2. Szymon Karolczak

3. Daniel Kończak

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni:

Członkowie Komisji nieobecni nieusprawiedliwieni:

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział (imię, nazwisko, stanowisko):

1. Pan Piotr Kalamon - Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią

2. Pani Hanna Kozłowska - Dyrektor Wydziału Finansowo - Budżetowego UMiG
3. PaniAnnaNowak-DyrektorWydziałuOchronyŚrodowiskaUMiG
4. Pani Angelika Szachta - Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościarni i Rolnictwa UMiG

5. Pan Waldemar Nowak - Kierownik Zespołu ds. Infrastruktury Drogowej UMiG

6. PanAntoniŻygowski-PrzewodniczącyKomisjiSkarg,WnioskówiPetycji
7. PanRomanFrąckowiak-KomendantStrażyMiejskiejwNaklenadNotecią

8. Pan Krystian Płatek - Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego i Ochrony

Przeciwpożarowej Urzędu Miasta i Gminy w Nakle nad Notecią

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum:

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej
Dariusz Domek oraz stwierdził quorum. W posiedzeniu Komisji brali udział wszyscy jej członkowie.

Omawiane zagadnienia:



1. Pani Hanna Kozłowska omówiła materiał sesyjny-1 projekt uchwały.

2. Pan Piotr Kalamon przedstawił inforrnację dot. organizacji mchu w centrum miasta oraz

planowanych zmian w powyższym zakresie, a także poinformował o planowanym rozpoczęciu prac

związanych z działaniami mającymi na celu analizę stanu zasobu komunalnego gminy.

3. Pani Anna Nowak omówiła materiał sesyjny-1 projekt uchwały.

4. Pani Angelika Szachta omówiła materiał sesyjny - 39 projektów uchwał.

5. Pan Waldemar Nowak omówił pismo przedłożone komisji do zaopiniowania.

6. Pan Antoni Żygowski omówił materiał sesyjny - 3 projekty uchwał.

7. Pan Roman Frąckowiak omówił materiał sesyjny - sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej

w Nakle nad Notecią w 2021 roku.

8. Pan Krystian Płatek omówił materiał sesyjny - informacja z pod3ętych działań przez Referat

Zarządzania Kryzysowego i Ochrony Przeciwpożarowej. Stan bezpieczeństwa i porządku

publicznego na terenie Miasta i Gminy w ocenie OSP w okresie od 01.Ol.2021 r. do 31.l2.2021 r.

oraz zapobieganie, przeciwdziałanie i zwalczanie choroby zakaiej COVID-19 wywołanej wirusem
SARS-COV- 2 w okresie od 01.Ol.2021 r. do 31.l2.2021 r.

Opinie wydane przez komisie:

1. KomisjapozytywniezaopiniowałaprojektyuchwałRadyMiejskiejnanajbliższąsesję.Projekty

uchwał zostały zaopiniowane przez komisję jednogłośnie z następującym wyjątkiem:

a) członkowie komisji nie wypracowali jednolitego stanowiska dot. projektu uchwały Rady

Miejskiej w Nakle nad Notecią w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej prZeZ Radę

Sołecką wsi Paterek w zakresie przeznaczenia byłego budynku przedszkola na Wiejski

Dom Kultury oraz Filię Gminnej Biblioteki Publicznej. Pan Szymon Karolczak i Pan

Dariusz Domek wstrzymali się z wyrażeniem opinii, natomiast Pan Daniel Kończak był

za przyj ęciem projektu uchwały Rady Miej skiej.

b) Członkowie komisji nie wypracowali jednolitego stanowiska w sprawie wniosku

Przewodnicz4cego Samorządu Mieszkańców nr l w Nakle nad Notecią, o którym mowa

w piśmie przedstawionym komisji do zaopiniowania przez kierownika Zespołu

Infrastmktury Drogowej.

Pan Daniel Kończak wyraził stanowisko zgodnie z którym na ulicy Mroteckiej powinien

obowiązywać bezwzględny zakaz mchu pojazdów samochodowych o masie powyżej7 ton.

Pan Szymon Karolczak wstrzymał się z wyrażeniem opinii, natomiast Pan Dariusz Domek był

przeciwny wprowadzeniu bezwzględnego zakazu nichu dla pojazdów o masie powyżej7 ton.
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Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji:-----------------------------



Wnioski wysunięte przez Komisię:

1. Pan Szymon Karolczak wystąpił z wnioskiem w sprawie rozpoczęcia prac nad przygotowaniem

projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów

pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomników przyrody, który wprowadzałby bezterrninową

możliwość realizacji zabiegów na pomnikach przyrody.

2. Członkowie komisji zaakceptowali propozyc3e; zgłoszoną przez Pana Piotra Kalamona dot.

podjęcia działań mających na celu analizę stanu zasobu komunalnego gminy pod względem

możliwości jego dalszego wykorzystywania i ewentualnego podejmowania kosztownych prac

remontowych w budynkach będących w nieodpowiednim stanie technicznym, nadających się do
rozbiórki

3. Członkowie komisji wnioskują o sporządzenie opinii prawnej na temat możliwości zmiany

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w związku z wnioskiem mieszkańca ul.

Wspólnej w Nakle nad Notecią dot. możliwości zmiany kolom dachu z czerwonego na grafitowy.

Opinia powinna być ściśle związana z faktem, że w pierwszej dekadzie dokonano zmiany na

podstawie której, na terenie sąsiadującym z terenem wnioskodawcy, takiej zmiany dokonano.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Nakło nad Notecią, dnia 24.01.2021 r. godz. 17.30

Protokołował: Daniel Kończak. Przewodniczący Komisji: Dariusz Domek


